
Indkomne forslag: 

 

1: Fra Susanne Bartholin, medlemsnr. 2373: 

Jeg vil gerne foreslå at prisen på pakkeskift nedsættes generelt og hvis der kommer store ændringer i 

pakkerne f.eks. efter generalforsamling bør det være gratis at skifte. 

 

2: Fra Birthe Mollerup, medlemsnr. 160: 

Jeg kunne ønske, der var en anden sammensætning af TV kanalpakker.  
Sport, tegnefilm, musikvideoer, ungdomsserier har ikke min interesse men vil meget gerne se Animal 
Planet og National Geographic Channel.  
Derfor foreslår jeg at disse 2 kanaler flyttes til enten grund- eller mellempakke. 

 

3: Fra Henning Sørensen, medlemsnr. 421: 

Oplysninger og spørgsmål til Generalforsamlingen under punkt 4. 

Jeg har noteret mig de mange skift og ændringer i kanalsystemet J.A. over tid har udsendt til J.A’s 
brugere. 
Der er komet en hel del kanaler ind som absolut ikke var ønsket da J.A. startede men som over tid har 
lusket sig ind og hermed øget prisen på medlemskabet. Det er formentligt sket via de årlige 
generalforsamlinger, men der har sneget sig kanaler ind som nu ”bare” er en del af YouSee’s 
programflade 

men det har ikke øget kvaliteten på programpakkerne i forhold til prisen. 
Jeg har ikke deltaget i de årlige generalforsamlinger, da jeg har haft meget arbejde udenfor vores hjem. 
Jeg 
har derfor ikke været i stand til at deltage og forstå de mange ændringer siden J.A. blev etableret. 
Da jeg nu er gået på pension og ser væsentligt mere TV end før, er det med undren og ærgrelse jeg ser 
den 
for mig/os det ikke så interessante kanaludbud , dette samtidigt med, at med den nye digitale HD 

kvalitet 
er startet, så billede og lyd hos mig blevet dårligere end før. 

Jeg har med jævnlige mellemrum TV-billeder som består af små firkantede farvede brikker, ingen lyd og 
efter en tid kommer der en besked på skærmen om at signalet er for dårligt, tjek antenneforbindelsen. 
Det 
synes jeg ikke kan være rigtigt, da hele min installationen blev tjekket i 2011 af Dansk Kabel TV’s montør 
og 

han angav ved besøget at vores installation lå i en yderzone ????? Efter hans besøg og hans installation 
af 
en ny forstærker virkede alle 4 TV som man kunne ønske. 
Det er først efter J.A. har ændret programpakkerne (bl.a. HD) og der er kommet nye kanaler med, at mit 
anlæg ikke virker optimalt, og vi jævnligt kun ser halve film og halve nyhedsudsendelser. 
Jeg har kontaktet Dansk Kabel Tv, men per telefon fået stukket et udsagn om at mit ledningsnet og 

anlæg 
med 4 stk TV apparater nok er for dårligt, muligvis med dårlige antenne ledninger og med nye 4G 
signaler 
omkring os, vil mit anlæg opfører sig som det gør. Ønsker jeg support/hjælp nu, må jeg betale (igen). 
Jeg kan og vil ikke acceptere, at jeg som medlem af J.A. skal ændre på min installation for at kunne se 
J.A. 

programmer som tidligere har fungeret til vores tilfredshed. Det vrøvlende svar jeg fik sidst fra D.K.T. er 

ikke acceptabelt. Hvis J.A. ændrer på signaler og kanaler, så må det være op til J.A. at sikr,e at alle 
medlemmer med en DKT tjekket installation kan se de kanaler vi betaler for. Det var baggrunden for at 
deltage i J.A. i stedet for at have eget antenne anlæg. 
Jeg har heldigvis ikke hoppet på tilbuddet om at få mit netværk på J.A’s udbudspakke, for så ville jeg nok 
have endnu flere problemer end jeg har i dag på TV siden, og med de aktuelle problemer og forslag til 
løsning, så kommer jeg heller ikke i fremtiden til at købe J.A.’s netværk. 
1) Vil med disse info gerne vide om det kun er mig på Kirkestien som ikke kan se alle de i store TV 

pakken udbudte kanaler ??? 
2) Hvad kan/vil J.A. gøre for mig for at problemet løses uden yderligere omkostninger for mig ?? 

 



4: Fra Henning Sørensen, medlemsnr. 421: 

Kanalervalg hvor nogle måske kunne undværes:  
Ønsker en debat om herunder angive kanaler og YouSee tilbud.  

Gamle DR HD (primært film) …….. Nu DR3, er blevet en dårlig kopi af TV 3. fra Viasat.  
TNT som viser gentagelser af film som er vist på TV3 - TV3+ eller TV3puls.  
TLC samme som TNT ovenfor.  
TV5 – TV6 og TV9 viser over tid ud over sport også de samme programmer forskudt --- somme tider 

indenfor samme dag/uge.  
Sidst 7eren …… dette program håber jeg ikke vi betaler for i pakken, da det er noget uhyrligt bras som 
bare et proppet ind uden accept fra brugerne.  
Da J.A. blev startet (da var jeg aktiv også ved generalforsamlingerne) da havde vi/brugerne et vist 
udvalg af kanaler vi i foreningen kunne vælge til, nu kommer YouSee og trækker nogle færdigpakker ned 
over hovedet på J.A.s medlemmer. Det kan man synes er OK eller man kan have egen mening om dette. 

Vi kan ikke vælge til eller fra til disse pakker. (eller kan vi ?)  
Ser man på dagens udbud at TV programmer, så er mere end 60% såkaldte reality shows som er utrolig 
fordummende og de bliver genudsendt op til flere gane hver uge. 15 - 17% er mad programmer som 
gentages på op til 5 af J.A.’s valgte kanaler in programpakken. Er det virkelig det vi vil med J.A. som 
fælles antenneforening. Er det virkelig med sådanne programmer J.A. lægger sin base for hvad man 
godkender fra YouSee og tilbyder J.A’s medlemmer ???  
- Dette er bare min mening om den udvikling jeg har oplevet hos J.A. og jeg synes det er vigtigt at tjekke 

om hvad medlemmerne mener om samme.!!!!!  

 
Med fremsendelse af mine nu 2 mails, er det mit ønske og forventning, at disse lægges på J.A.s 
hjemmeside op til generalforsamlingen, så de der eventuelt måtte have samme eller andre ideer, kan 
fremlægge dem op til generalforsamlingen. Derfor håber jeg, at mine indlæg vil blive behandlet under 
punkt 4 som tilsyneladende er eneste punkt hvortil I vil udsende fremlagte forslag.  
Jeg er derfor ikke enig i, at mine mails skal behandles under punktet hvor YouSee er involveret, jeg er 

medlem af J.A. og ønsker ikke at kommunikere med YouSee som måske kan besvare nogle af punkterne 
, men mine ønsker og tanker går mere i det kanalvalg J.A. som vores forening og lokal udbyder har 
været og er i idag, og at vi hele tiden kan se de kanaler vi betaler for.  
I øvrigt: Alt for mange daglig billede- og lydsvigt på dagens udbud.  
Jeg er sikker på jeg ikke er ene om ovenstående meninger. 


